
Referat fra 

Bestyrelsesmøde 

Mou Bro Sejlklub 

Tirsdag den 2. oktober 2018 

 

 

Punkt 9: Økonomi, Forsikringer, nyt fra Karin, handel med 

indskud, og hvordan det ellers går med økonomien. 

Økonomien ser fin ud. Der har ikke været de store investeringer indtil videre, men 

klubhusrenoveringen er først lige startet, så der vil komme løbende udgifter til dette resten af året. 

 Der har været 134 overførsler til Mobile Pay første sæson i forhold til gæstesejlere.  

Der er 2 lille indskud til salg. 

Punkt 24: Gennemgang af indkommet post 

Diverse invitationer til seminar/kurser 

 

Punkt 298: Inventarliste 

Punkt 341: De aktive seniorer 

De aktive seniorer har haft travlt her i efteråret. De ny skure til klubben er gjort færdige. Klubhuset 

er blevet ryddet og diverse håndværkere er i gang.  

Punkt 365: Indkomne klager 

Ingen 

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber 

 

Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, og status 

2 stk. redskabshuse er færdige. De tilgår klubben til opbevaring.  

Der er støbt fundament til de resterende 4 huse og spær er ved at blive sat op. 

 



Punkt 417: Køreplan for klubhusrenovering/tidshorisont/økonomi 

Det går stærkt med renovering. Gulvet er ved at være færdigt. Elektrikeren er i gang med strøm. 

Der er en lille stigning i pris, da tilbuddet er fra sidste år - naturlig prisudvikling. 

 

Punkt 419: Klub aktiviteter 2018  

Standerstrygning lørdag den 20. okt. bliver ikke som vi plejer, da huset ikke er færdigt. Så vi stryger 

standeren i stilhed. 

Eventuelt: 

Bådoptagning 

Samme pris som sidste år for optagning. 

Ny Klaptilladelse  

Flid er sat på sagen. 

Mastekran  

Der laves service snarest. 

 

 

 

 
 

 

 


